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Met veel enthousiasme kijk ik terug op mijn bezoek aan het ESOT congres, dat plaatsvond 
van 17 tot en met 20 september 2023 in Athene.  
 
Vanwege de COVID-19 pandemie had ik tot op heden geen kans gehad om het ESOT congres 
bij te wonen. Dit jaar, net voor de afronding van mijn PhD, was het dan eindelijk zover. Mijn 
verwachtingen werden ruimschoots overtroffen. 
 
Het thema van het congres, “Disruptive Innovation, Trusted Care”, bestond uit vijf boeiende 
subthema's: Digital Transformation, Innovation and Technology, Realistic Care, Regeneration 
and Repair en Shared Decisions, Shared Care. De openingsceremonie sloot naadloos aan op 
deze thema's. Met name het praatje over “Deconstructing Creativity” door Tobias Degsell uit 
deze sessie heeft bij mij blijvende indruk gemaakt wegens de combinatie van diepgaande 
inzichten en veel humor. 
 
Tijdens het congres had ik ook de eer om onze recente bevindingen over de rol van tissue-
resident lymphocytes in niertransplantaten te presenteren. Het praatje werd goed 
ontvangen en na afloop ontving ik veel enthousiaste reacties van zowel bekenden als 
onbekenden.  
 
Wat het congres verder bijzonder maakte, was de breedte van de gepresenteerde 
onderzoeken. Naast presentaties die raakvlakken hadden met mijn eigen werk, zoals die 
over single cell RNA (en TCR) sequencing en machine perfusie, waren er ook presentaties die 
mij nieuwe inzichten boden in andere facetten van het transplantatieveld.  
 
De koffiepauzes boden uitstekende gelegenheden voor informeel contact met onderzoekers 
uit andere centra. Dit soort momenten van netwerken zijn enorm waardevol en wellicht de 
basis voor toekomstige samenwerkingsverbanden.  
 
Ook Athene zelf heeft indruk gemaakt. Hoewel het congresprogramma weinig ruimte liet 
voor uitgebreide sightseeing, was het bezoek aan de Acropolis een absoluut hoogtepunt. De 
avonden bracht ik door met collega's, genietend van de Griekse keuken en de sfeer in het 
bruisende stadscentrum.  
 
Tot slot wil ik de NTV hartelijk bedanken voor hun financiële ondersteuning, waardoor het 
voor mij mogelijk was dit inspirerende congres bij te wonen. Het was een onvergetelijke 
ervaring die mij zowel professioneel als persoonlijk heeft verrijkt.  


